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Nieuwehorne, 8 oktober 2024 

Betreft: AZC 
in 

Nieuwehorne 

Geachte Gemeenteraad, geachte College 
van 

Burgemeester 
en Wethouders en 

geachte 

fractievoorzitters, 

Een 
paar 

weken 
geleden 

werden 
wij 

als 
gezin 

overvallen door 
uw 

bericht dat er 

mogelijk 
een 

AZC 
in 

ons 

dorp 
komt. 

Wij 
wonen twee straten achter de 

beoogde 
locatie met onze twee 

kinderen die iedere 
dag langs 

de 
Fjilden 

naar basisschool de 
Wijbrandi 

fietsen. 

U 
mag 

best 
weten 

dat dit nieuws enorm veel 
impact 

heeft 
op 

ons als 
gezin 

en dat de 

gesprekken 
aan de keukentafel hier 

voornamelijk 
over 

gaan. 
Dit heeft er mee te maken dat 

de kinderen vanuit school thuis komen met 
angsten 

en verhalen, want ook onder de kinderen 

leeft dit 
onderwerp 

enorm. 
En 

daarnaast 
brengt 

het een 

hoop zorgen 
en emoties 

met 
zich 

mee. 

Wij 
hebben moeten knokken voor dit huis en om hier 

veilig 
en 

rustig 
te wonen en nu 

wordt ons 

woonplezier 
én 

gevoel 
van 

veiligheid aangetast. 

Vooral de 
veiligheid 

is voor ons en voor vele mensen 
in 

Nieuwehorne een 

belangrijk punt. 

Hoe wordt onze 

veiligheid 

in 
Nieuwehorne 

gegarandeerd? 

Hierbij gaat het om: 

e 

Onze 
kinderen die 

zelfstandig 
van en naar school 

gaan. 

e 

De ouders, vooral moeders die de kinderen van en naar school en 

sportvereniging 

halen en 

brengen. 

Onze kinderen die 
zelfstandig 

van en naar de 
sportvereniging gaan. 

De 
boodschappen gaan 

doen, ook voor de oudere bewoners van Nieuwehorne. 

Het 
spelen 

van de kinderen 
in 

de 
speeltuinen 

en daar om heen. 

Vrij bewegen 
zoals 

sporten, wandelen, hond uitlaten enzovoort. 

De 
jeugd 

met 
een 

bijbaantje bij 
de 

supermarkt. 

Enzovoort. 

Daarom onze 

vraag 
hoe wordt er met onze 

veiligheid omgegaan 
en 

gegarandeerd? 

Van de net 
genoemde plekken 

zoals scholen, sportpark, speelparkjes 
en winkel en 

daarbij 

ook niet 
te 

vergeten de 
natuurgebieden 

rondom Nieuwehorne. Dit worden straks de 

welbekende 
samenscholingsplaatsen c.q. hangplekken 

voor azc'ers. 

Waar 
moeten 

deze mensen anders heen gaan? Wij 
hebben hier voor deze mensen 

gewoon 

geen 
sociale 

voorzieningen 

in 
Nieuwehorne om andere activiteiten te bieden. 

En 
wat als onze 

veiligheid 

in 
het 

geding komt, hoe snel 
zijn 

dan de 
veiligheidsdiensten 

zoals 

politie, 
boa's en 

beveiligers 
dan 

ter 
plaatse? 



We hebben in Nieuwehorne 
en 

omgeving 
geen 

politiepost 
en 

in hoever rijkt uiteindelijk ook 

hun bevoegdheid? Zetten ze de aangehoudene persoon/personen in de auto en zetten ze 

deze weer af bij de azc locatie? Binnen een paar minuten staan deze betreffende personen 

weer op dezelfde locatie waar ze aangehouden zijn. 

Wij zijn een klein dorp met twee overvolle scholen, met een leraren tekort, een kleine vol 

bezette huisartsenpraktijk, met lange wachttijden. Wij spreken dan nog niet eens over onze 

vernieuwde plaatselijke supermarkt. Zit de eigenaar te wachten, met hun vernieuwde 

supermarkt, op overlast en winkeldiefstallen? (Wat een uitkomst is van onderzoek) 

Zodoende zullen zij ook beveiliging in moeten schakelen voor bij hun supermarkt. En als ze 

de situatie door overlast niet meer kunnen handhaven gaan ze dan deze misschien sluiten? 

En dan? 

De bereikbaarheid van het dorp Nieuwehorne en omliggende plaatsen, hoe zit dat dan? Een 

maal per uur een bus hier door het dorp, alleen Heerenveen is per openbaar 

vervoer bereikbaar. De grotere plaatsen zoals Gorredijk en Wolvega liggen voor de 

asielzoekers op grote afstand van Nieuwehorne en niet bereikbaar per openbaar vervoer. 

Hoe komt het met onze natuurgebieden in onze omgeving? Worden deze ook beveiligd? 

Wij zijn trots op onze natuur en moeten deze met zorg en rust onderhouden. 

Als de azc’ers 
geen 

bewegingsvrijheid hebben 
en er geen 

faciliteiten/voorzieningen 

beschikbaar zijn trekken ze erop uit en gaan naar onze natuurgebieden om zich daar te 

vertoeven. Zij hebben voor onze natuur geen normen en waarden. Wij moeten ons nu al 

beschermen tegen de wolven met hoge afrasteringen, gaat dit ook gebeuren met de 

omliggende natuurgebieden, deze te beschermen tegen azc’’ers? 

Wij zien Nieuwehorne als een klein dorp met weinig voorzieningen en gematigde 

bereikbaarheid. Wij zijn hier groot geworden met vrijheid en veiligheid en met normen en 

waarden, die zeer veel verschillen van de normen en waarden van de groep asielzoekers. 

Wij kunnen straks onze kinderen niet meer alleen over straat laten gaan of buiten laten 

spelen. Ook voor de toekomst hebben wij hier een somber beeld over. Wij kunnen onze 

kinderen de 
normen en 

waarden, vrijheid niet 
meer op een 

normale manier bijbrengen zoals 

wij die hebben geleerd. 

Wij zijn boos en teleurgesteld in de gemeente Heerenveen dat we met dit ‘probleem’ worden 

opgezadeld. Wij snappen niet dat de gemeente Heerenveen Nieuwehorne als kansrijke 

locatie ziet. Voor ons niet als inwoners maar ook niet voor de asielzoekers. Er zijn hier geen 

voorzieningen 
voor 

deze 
mensen. 

Dat is ook precies 
waar onze vraag over gaat. 

In de notulen van de bewonersbijeenkomst van Skoatterwald staat het volgende: 

‘De gemeenteraad heeft in de opdracht 
aangegeven 

dat gezocht moet worden naar 
locaties 

waar men zo veel mogelijk gebruik kan maken van de bestaande voorzieningen. In de 

definitieve onderhandeling met het COA, afhankelijk van de locaties die gekozen worden en 

het aantal mensen die daar beoogd worden, zal gekeken worden naar welke voorzieningen 

in de wijk al aanwezig zijn en welke er nog bij moeten. ’ 

Deze uitspraak valt totaal niet te rijmen met de kansrijkheid van Nieuwehorne. Op een 

supermarkt na zijn hier geen voorzieningen en dat past ook helemaal niet bij dit dorp. Wij zijn 

erg benieuwd of de gemeente kan aangeven, los van eigen grond van de gemeente, wat 

maakt dat Nieuwehorne zo kansrijk is voor deze groep. Kunnen jullie ons een goede uitleg 

geven waarom de fjilden in Nieuwehorne volgens jullie een geschikte locatie is? Wij zien het 

namelijk niet. 



Daarnaast 
onderschrijven 

we 

volledig 
de argumenten uit de 

petitie. 

Wij 
zien 

graag 
een antwoord 

op 
onze 

vraag. 

Groet, 

(geanonimiseerd)


